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5.7.2014. 

Ponovo smo zajedno ove Subote, jer nas je Božja milost po
novo dovela pred Njegovo lice. Mi se svi zaista radujemo ovoj 
prilici da možemo da budemo zajedno. Ta predivna Božja lju
bav želi i ove Subote da nas zbliži, da budemo jedno u Isusu 
Hristu. Neka ovo bogosluženje, koje otpočinjemo tekstom iz 
Svetog pisma još jače poveže tebe i mene u ovoj Božjoj ljubavi.

Pročitati: Isaija 26,4.
Stena je oduvek predstavljala sigurnost i zaštitu onima koji

ma je potrebna pomoć. 
Kao što je čvrsta stena zaštita nemoćnima, tako je Bog Ste

na, pomoć i zaštita svom narodu. Bog je Stena spasenja od gre
ha i sotone. Bog ima moć da zaštiti sve one koji Ga veruju svim 
srcem, onako kako Pismo kaže. On je moćna zaštita onima koji 
ljube Njegov zakon i trude se da ga drže. 

Bog je Stena zaštite onima koji imaju iskreno srce i skrušen 
duh, koji slušaju Njegovu reč i poštuju sve ono što je Bog rekao. 
On želi da bude naša moćna Stena zaštite i spasenja, danas, 
sutra i zauvek, jer On se ne menja.

III tromesečje
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12.7.2014.

Želim da vas sve pozdravim ovog jutra rečima apostola Pavla: 
»Blagodat vam i mir od Boga Oca našega i Gospoda Isusa 

Hrista.« (Filibljanima 1,2)
Još jedna Subota i još jedan korak bliže našem Gospodu! 

Došli smo danas u Božji hram da bismo svojim prisustvom i 
duhovnim aktivnostima obogatili ovo bogosluženje i proslavili 
svemoćnog Boga. Tako bi trebalo da bude!

Ili smo samo došli da čujemo propoved, možda da uživa
mo u muzičkim tačkama koje će se ovde izvoditi, možda da se 
čujemo i ispričamo sa braćom i sestrama, jer u toku sedmice 
nismo imali vremena. Nadam se da ovo nije slučaj sa nama. 

Verujem da smo došli u Božji dom zato što želimo da pro
slavimo našeg Gospoda i pripremimo se da s radošću izađemo 
u susret našem Bogu. Apostol Pavle  poziva nas da ozbiljno i sa 
strahopoštovanjem, poniznim srcem, stupamo pred Gospoda, 
i dozvolimo Mu da On prebiva među nama. Zato slavimo Boga 
od srca i potrudimo se da odavde ponesemo što više blago
slova. Ne dozvolimo da bilo šta skrene naš pogled sa Hrista. 
Hodajmo s Njim u današnjem danu i u toku celog našeg života.

19.7.2014.

»Blagosloven Bog i Otac Gospoda našega Isusa Hrista, koji 
nas je blagoslovio svakim blagoslovom duhovnim na nebesima 
kroz Hrista.« (Efescima 1,3)

Mir i blagodat svim svetima i vernima u Isusu Hristu. Ovim 
rečima apostola Pavla pozdravljam i ja vas, draga braćo i sestre. 
Iz sveg srca želim da Bog preko ovih reči izlije na vas svoje 
posebne blagoslove koje nam svakodnevno daje. Treba samo 
verom da ih primimo.
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»Koji nas je od tolike smrti izbavio, i izbavlja; i u Njega se 
uzdamo da će nas i još izbaviti.« (2. Korinćanima 1,10)

Neka nas ove reči prate danas i svakog dana, u svim poslo
vima koje obavljamo. 

»Jer ljubav Božja nagoni nas kad mislimo ovo: Ako jedan za 
sve umre to dakle svi umreše.« (2. Korinćanima 5,14)

U duhu i sigurnosti ovih  reči, zahvaljujući kojima smo i 
okupljeni u jednu jedinstvenu nebesku porodicu, moja iskrena 
želja, kao člana te porodice, jeste da zajedničkim radom prosla
vimo Boga u ovom kratkom, zemaljskom, prolaznom životu.

26.7.2014.

Draga braćo i sestre, želim da vas sve srdačno pozdravim. 
Naš uvodni stih pročitaćemo u 1. Korinćanima 15,58.

»Zato, braćo moja ljubazna, budite tvrdi, ne dajte se poma
knuti i napredujte jednako u delu Gospodnjem znajući da trud 
vaš nije uzalud pred Gospodom.«

Iz ovog teksta proizlazi poziv na hrišćansku postojanost. Za
jednica s Bogom neminovna je potreba svakog čoveka. Samo s 
Bogom čovek može steći duhovno bogatstvo koje je pravo i zai
sta trajno. Trebalo bi da se svaki čovek celim svojim bićem bori 
za ovo vredno blago. Poslušajmo sledeći citat Duha proroštva:

»Molitvom, proučavanjem Božje reči i verom u Njegovu 
stalnu prisutnost, najslabija ljudska stvorenja mogu da žive u 
vezi sa živim Hristom. On će ih držati rukom koja ih nikada 
neće napustiti. Bog će radije poslati sve anđele Neba u službu 
onome ko oseća ništavnost, nego dopustiti da jedna duša bude 
pobeđena.« (EGV)  

To je ohrabrujuća poruka koju nam Bog šalje za danas i za 
svaki dan u našem životu. Zato, neka se ne rastavlja od usta 
naših Knjiga ovoga Zakona, nego razmišljajmo o njemu dan 
i noć, da držimo sve kako je u njemu napisano, jer ćemo tada 
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biti srećni na putevima svojim i tada ćemo napredovati (Isus 
Navin 1,8).

2.8.2014.

Ovog subotnog jutra sve vas srdačno pozdravljam i želim 
vam obilje Božjih blagoslova. Verujem da ste u Božji dom došli 
sa velikom željom da se obnovite i primite novu snagu i da ose
tite tu pravu i neizmernu Božju ljubav.

»I mi poznasmo i verovasmo ljubav koju Bog ima k nama. 
Bog je Ljubav, i koji stoji u ljubavi, u Bogu stoji i Bog u njemu 
stoji.« (1. Jovanova 4,16)

Da, »Bog je Ljubav«, što ne znači da je to samo jedna od 
Njegovih osobina, nego da je On sam ljubav. Iz toga proizlazi 
da je ljubav suština Njegove prirode. 

I pored svih naših obaveza, padova i mnoštva drugih po
java koje nas odvajaju od Izvora blagodati, On je Ljubav, i ne 
odbacuje nas zbog tih naših slabosti i nedostataka. Zato On i 
ovoga jutra želi da nas obasja svojom ljubavlju. Poziva nas da je 
prihvatimo – sada.

Dozvolimo Mu da nas ispuni svojom blagodaću da bismo 
mogli biti savršena Božja deca. Neka se u naša srca useli i sa 
naših usana uzdigne hvala svetome i vernome Bogu. 

9.8.2014.

Iz sveg srca želim danas dobrodošlicu svakome od vas, svi
ma vama koji ste naslednici Božji i sunaslednici Hristovi. Često 
ističemo kako smo mi Božja deca, navodeći tekst iz 1. Jovanove 
3,1. Međutim, želim da se danas podsetimo još jednog biblij
skog teksta koji nam kaže da nas Bog smatra ne samo svojom 
decom, nego i svojim prijateljima. Otvorimo knjigu proroka 
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Zaharije 13,6: »I ako mu ko reče: Kakve su ti to rane na ruka
ma? On će odgovoriti: Dopadoh ih u kući prijatelja svojih!«

Isus Hristos, dakle, nekadašnju pobunjeničku planetu sada 
smatra prijateljskom zemljom, a nas pobunjenike svojim prija
teljima. I u kući prijatelja svojih On je zadobio rane. Ne znam 
da li bi neko od nas nazvao bilo koga svojim prijateljem, ako bi 
od njega otišao ranjen...

Poslušajmo šta o tome kaže Duh proroštva: »Kada Mu se 
Njegova deca približe da bi ih štitio od zla, pun sažaljenja i lju
bavi On za njih podiže zastavu nasuprot neprijatelju. Ne dirajte 
ih, kaže On, jer su oni moji. Ja sam ih urezao na dlanovima 
svojih ruku...« 

»NE DIRAJTE IH! ONI SU MOJI PRIJATELJI!«
»Više vas ne nazivam slugama; jer sluga ne zna šta radi go

spodar njegov; nego vas nazvah prijateljima; jer vam sve kazah 
što čuh od Oca svojega.«

Pozivam vas danas da razmislite šta znači biti nekome prija
telj, a onda da razmislite i o svom odnosu s Bogom. Preispitajte 
se danas da li ste stvarno Božji prijatelji?

16.8.2014. 

Pozdravljam ovoga jutra sve vas koji ste došli u Božji dom, 
željni odmora! Subota je upravo dan za odmor! Ali šta je od
mor? Kako ga možemo postići? Kada se iscrpljeni posle na
pornog radnog dana vratimo svojim kućama, jedino što želi
mo jeste da se odmorimo. Pod tim podrazumevamo najčešće 
spavanje ili neki drugi oblik neaktivnosti. I stvarno, Subota je 
dan kada ne radimo. Ali svi smo svesni da i pored toga, svaka 
Subota, ipak, nije nužno i statično mirovanje. Zašto je to tako? 

Odgovor na ovo pitanje možemo pronaći u Jevanđelju po 
Mateju 11,28.
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Isus kaže: »Hodite k meni«, a to podrazumeva akciju. Od
mor ne znači prestanak svih aktivnosti, nego njihovu promenu. 
»Uzmite jaram moj na sebe«. Odmor nije pasivnost, već pro
mena aktivnosti. On ne znači prestanak nošenja svakog jarma, 
nego skidanje našeg i uzimanje Božjeg jarma.« I naći ćete pokoj 
dušama svojim«. Već i sama ideja pronalaženja govori o pret
hodnom traganju, o akciji.

Naši napori donose nam često umor duha, duše i tela. Kako 
to da onda napori koji se pominju u ovim stihovima donose 
odmor? »Tada ću vas JA odmoriti«, kaže Isus. I zato vas po
zivam ovoga jutra na nešto neobično, na akciju u subotnom 
danu! Ostavite svoje puteve i dođite Hristu, ostavite svoj jaram 
i podelite s Njim Njegov, spasavanje ljudi koji su na ivici du
hovne smrti.

Ovo je stvarno jedini put do istinskog odmora duha, duše i 
tela. Subota je dan upravo ovakvog odmora – odmora u akciji.

23.8.2014.

Evo još jedne blagoslovene Subote!
I danas ćemo imati prednost da u veri tražimo i čekamo od

govor! 
Isus se u svojoj prvosvešteničkoj molitvi molio za jedinstvo 

između Sebe i Oca, u zajedničkom nastojanju da spase čove
čanstvo.

Zatim se Isus molio za jedinstvo među učenicima i vernici
ma. I na kraju, kada budu stvoreni novo nebo i nova Zemlja, 
Bog i Njegov spaseni narod živeće zauvek zajedno. 

Iz ovog izveštaja videli smo koliko je Isus želeo da vidi je
dinstvo i usku povezanost između svojih stvorenja i Sebe. Kako 
se ovi primeri iz života mogu primeniti na nas, na našu Crkvu. 
U jedinstvu je velika sila. Evo šta kaže Gospodnja sluškinja: 
»Kada bi hrišćani delovali zajednički, napredujući kao jedan 
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pod vodstvom božanske sile, u nameri da ostvare jedan cilj, oni 
bi pokrenuli svet.« (9T, 221)

Neka nam Bog danas pomogne da možemo da budemo u 
svetoj zajednici ljubavi i mira koja prevazilazi svaki um, i da u 
tu zajednicu bratstva, koja je Božja ustanova, možemo primiti 
sve koji žive oko nas i koji žele da uđu u nju.

30.8.2014.

Otkrivenje 14,7.
I ovog jutra radosno vas sve pozdravljam. Dobrodošli pred 

Gospoda, koji je za sve nas pripremio obilje blagoslova!
U toku ovog jutra pala mi je na um neobična misao: Kako 

bih se ponašao kada bih znao da mi je ova Subota poslednja 
u životu? Kako bih onda pevao? Šta bih govorio? S kime bih 
danas najviše voleo da razgovaram – s bratom i sestrom u crkvi 
ili sa Gospodom? Da li smo ovamo došli zbog međusobnog 
ugodnog susreta, ili da se poklonimo svome Stvoritelju? Želeo 
bih da me ne shvatite pogrešno, jer hoću da ovoga jutra pravil
no postavimo prioritete u Božjem domu.

Možda nećemo uvek biti u mogućnosti da dođemo u Božji 
dom na zajedničko bogosluženje. Koristimo zato ove dragoce
ne trenutke da se obogatimo sadržajima koji će nam pomoći u 
budućnosti! Nama je potrebno poznanje Božje reči, potrebna 
nam je mudrost, potrebno je prosvetljenje Svetim Duhom. Mo
limo se Gospodu za sve ovo, jer nam je to i sada, i u budućnosti 
potrebno. On je obećao: 

Čitaj: Jovan 14,14.
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6.9.2014.

Draga braćo i sestre, i dragi prijatelji, pozdravljam vas ovog 
subotnog jutra rečima proroka Isaije 60,13: »Ustani svetli se, 
jer dođe svetlost tvoja, i slava Gospodnja obasja te. Jer, gle, 
mrak će pokriti zemlju i tama sve narode; a tebe će obasjati 
Gospod i slava Njegova pokazaće se nad tobom. I narodi će 
doći k videlu tvojemu i ka svetlosti koja će te obasjati.«

U ovo vreme potrebno je da objavimo Božju vest koja ima 
određeni uticaj i spasonosnu moć. Božiji karakter treba da se 
otkrije pred svima. Mrak ovog sveta treba da obasja svetlost 
Njegove slave, svetlost Njegove dobrote, milosti i istine.

»Poslednje zrake milostive svetlosti, poslednja vest milosti 
koja treba da se objavi svetu je otkrivanje Njegovog karaktera 
ljubavi.“ COL 415.

Draga braćo i sestre, verujem da je želja svih nas da se u 
našem životu ispuni ovo obećanje. Neka nas Gospod blagoslovi 
ovog jutra, da svi mi gledajući na sadašnje vreme »ustanemo 
od sna; jer nam je sad bliže spasenje negoli kad verovasmo«. 
Rimljanima 13,11.

13.9.2014.

Psalam 8,9.«Gospode, Gospode naš, kako je veličanstveno 
ime Tvoje po svoj Zemlji!“ 

Draga braćo i sestre, dragi naši gosti i prijatelji, danas smo 
došli u dom Gospodnji da veličamo i hvalimo našeg Gospoda 
Isusa Hrista. Subota je dan kada upućujemo Bogu naše molitve 
zahvalnosti i proslavljanja. Udružimo se svi ovog dana u rado
sti koju imamo u Gospodu. Bog je za nas pripremio blagoslov 
koji će se izliti na nas. Mnogo je razloga da danas zaboravimo 
sve naše brige, poslove i probleme. Opustite se, i neka nas sve 
ispuni sila Duha Svetog, da ovaj dan bude poseban, pun blago
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slova, ispunjen radošću i mirom u našoj duši. Pevajmo zajedno, 
molimo se, proučavajmo, delimo iskustava jedni sa drugima, i 
to će nas nadahnuti i dati novu snagu i silu.

20.9.2014.

1. Jovanova 3,1.2: »Vidite kakvu nam je ljubav dao Otac, da 
se deca Božja nazovemo i budemo; zato svet ne poznaje nas, jer 
Njega ne pozna. Ljubazni sad smo deca Božja, i još se ne po
kaza šta ćemo biti; nego znamo da kad se pokaže, bićemo kao i 
On, jer ćemo Ga videti kao što jest.“ 

Ovo je radosna vest koja nas ohrabruje ovog  jutra.
1. Otac nam je dao ljubav. 
2. Mi smo deca Božja.
3. Mi ćemo Ga videti kao što jest.
Nema lepšeg osećanja nego kada znate da vas Bog voli, da 

pripadate Bogu i da će te ga videti. Neka ovog jutra svako od 
nas oseti blagoslov ovog obećanja koji dobijamo od našeg Gos
poda. To je razlog da ove Subote proslavljamo, zahvaljujemo i 
proučavamo Božju reč.

27.9.2014.

Možda smo danas došli umorni i obeshrabreni i pomalo po
sramljeni, ali sada je vreme da to zaboravimo. Čitajmo zajedno 
stih: 1.Petrova 1,18.19. »Znajući da se propadljivim srebrom ili 
zlatom ne iskupiste iz sujetnog svojeg življenja, koje ste videli 
od otaca; Nego skupocenom krvlju Hrista, kao bezazlena i pre
čista Jagnjeta.“

»Nakon Hristovog suđenja i raspeća, smatralo se da će Hri
stovi učenici izgledati utučeni i posramljeni. Njihovi neprija
telji su očekivali da će se na njihovom licu videti izraz žalosti 
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i poraza. Umesto toga videla se radost i pobeda. Njihova lica 
bila su ozarena srećom, koja nije bila zemaljskog porekla. Nisu 
tugovali nad neostvarenim nadama, već su bili ispunjeni slav
ljenjem i zahvaljivanjem Bogu. Radosno su pričali o veličan
stvenom događaju, o Hristovom vaskrsenju i Njegovom vazne
senju na Nebo, a njihovo svedočanstvo mnogi su prihvatili.« 
(DA 833)

Radosna vest o vaskrslom Gospodu neka i za nas danas 
bude motivacija, koja nas okreće jedne drugima i našem Isusu 
Hristu. Neka se  svuda oko nas širi vest da ima nade za svakog 
ko veruje. 

Izdaje: Glavni odbor Hrišćanske adventističke crkve 
Beograd, Radoslava Grujića 4 
Pripremljeno u Odeljenju za subotnu školu pri Glavnom odboru 
Umnoženo u kancelariji izdavača  2014. 
Za internu upotrebu
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